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امتیاز - یزدانی نوگورانی: محســن حافظــی مدیر عامل 
نیــروگاه رامین گفت: واحــد 305 مگاواتی شــماره یک نیروگاه 
رامیــن بدلیل نشــتی بخار از لوله های بویلر از مدار خارج شــده 
بود و با توجه به شــرایط اقلیمی خوزســتان و نیاز مردم و صنایع 
به انرژی برق ســعی کردیم در کوتاهترین زمان ممکن نسبت به 
رفع مشــکل فنی این واحد تولیدی اقدامات فنی لازم را صورت 
دهیم. حافظی با اشــاره به قدمت ۴۴ ســاله واحد شــماره یک و 

فرســودگی تجهیزات این نیروگاه قدیمی گفت؛ یکی از مهمترین 
چالشهای این نیروگاه بخاری، نشتی بخار در لوله های بویلر است 
که باعث کاهش میــزان بخار مورد نیاز توربین و نهایتا کاهش و 
یا توقف تولید برق در این مجموعه می شــود. مدیرعامل نیروگاه 
رامین گفت؛ با توجه به اهمیت تولید برق بویژه در شــرایط آب و 
هوایی خوزستان ،در یک عملیات جهادی و شبانه روزی همکاران 
ما توانســتند طی یک عملیات جهادی 6 ساعته اقدام به تعویض 

تعدادی از لوله های معیــوب و رفع این چالش در دمای محیطی 
بالای ۷0 درجه سانتیگرادی نمایند. وی گفت؛ پس از اجرای این 
عملیات نفس گیر، هم اکنون ایــن واحد 305 مگاواتی را در مدار 

تولید قرار دادیم.
لازم بذکر است نیروگاه رامین اهواز با 6 واحد تولیدی بزرگترین 
نیروگاه بخاری کشور است و نقش مهمی در تامین برق مورد نیاز 

مردم و پشتیبانی از شبکه سراسری برق کشور ایفا می کند.

اتصال مجدد واحد 305 مگاواتی نیروگاه رامین اهواز به شبکه سراسری برق کشور

شهرستان

امتیاز - ســیاه بالایی: سرپرست اداره کل راه و شهرسازی 
گلســتان گفت: در سال گذشــته، ۹ هزار و 3۷5 ساعت کلاس 
آموزشــی درون سازمانی برای مدیران و کارکنان اداره کل راه و 

شهرسازی گلستان برگزار شد.
وی اظهار کرد: یکی از اقدامات خوب اداره کل راه و شهرسازی 
گلســتان برگزاری دوره های آموزشی با هدف هماهنگ و همسو 
کردن کارکنان با ســازمان و کاهش حــوادث و ضایعات کاری 
است.  دوره های آموزشــی ضمن خدمت یکی از راه های ایجاد 
هماهنگی و همدلی بین کارکنان اســت که از یک ســو زمینه 
تماس متقابل کارکنان با یکدیگر در محیط آموزشــی را فراهم 
می ســازد و از ســوی دیگر از طریق دانش و اطلاعات شغلی، 

برداشت ها و علایق حرفه ای یکسانی در آن ها ایجاد می کند.  به 
طور کلی ۱۸5 نفر از مدیران و کارکنان اداره کل راه و شهرسازی 
گلســتان در سال گذشته، ۹ هزار و 3۷5 ساعت دوره آموزشی را 

گذرانده اند. 
حســینی با بیان اینکه از ظرفیت اســاتید توانمند برای آموزش 
کارکنان و مدیران اســتفاده شــده، گفت: دوره های برگزار شده 
شــامل دوره های آموزشــی تخصصی چون ضوابــط و مقررات 
حاکم بر برآورد و پرداخت قراردادها، آشنایی با شاخص های بازار 
مســکن، اجرای کارهای ســاختمانی به روش سر جمع و دوره 
شغلی انگیزشی ارتباطات ســازمانی که اکثریت کارکنان در آن 

حضور یافتند، نام برد. 
سرپرســت اداره کل راه و شهرسازی گلستان همچنین تصریح 
کرد: از دیگر دوره هایی که از طریق ســازمان ملی برگزار شــد 
می تــوان به دوره های طراحی و اجرای صنعتی ســاختمان ها با 
رویکــرد صرفــه جویی در مصرف انرژی، آشــنایی بــا قوانین 
و مقــررات مربوط بــه اراضی خالصــه، اوقافی و نســق های 
زراعی و همچنین آشــنایی با قوانین، ضوابط و بشــخنامه ها و 
دستورالعمل های ابلاغی به استان ها در بخش مسکن اشاره کرد. 
وی افــزود: همچنین در این ایام، دوره هــای عمومی از قبیل 
دوره های پدافند غیرعامل، جمعیت شناســی و فرهنگ افزایش 
جمعیت، آشــنایی با قانون اساســی جمهوری اسلامی ایران و 

مدیریت بحر ان برگزار شد. 

امتیاز - عباس نــژاد: معاون اقتصادی و ســرمایه گذاری 
سازمان منطقه آزاد چابهار از حضور این منطقه آزاد در بزرگترین 
رویداد اقتصادی کشــور و معرفی ۱۲۴ بســته سرمایه گذاری به 
ارزش ۹00 هزار میلیارد ریال در نمایشــگاه اکسپو ایران ۲0۲۴ 
خبــر داد و گفت: این حضورها می تواند به جذب ســرمایه گذار 
کمک کند. مســیح جوادپور اظهار کرد: حضــور مناطق آزاد در 
این رویداد، فرصتی بــرای معرفی امکانات، مزایا و ظرفیت های 
بی نظیر ســرمایه گذاری این مناطق به فعالان اقتصادی داخلی و 
خارجی اســت. معاون اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه 
آزاد چابهار ادامه داد: رویکرد منطقه آزاد چابهار به عنوان بخشی 
از مناطق آزاد کشــور که در رونق اقتصادی و کمک به پیشبرد 
اهــداف اقتصاد مقاومتی نقشــی پررنگ دارد، تســهیل فضای 
سرمایه گذاری برای ارتقا تولیدات صادرات محور به ویژه در حوزه 

محصولات دریا پایه است.
وی با اشــاره به موقعیت اســتراتژیک و راهبردی منطقه آزاد 
چابهار به عنوان مجهزترین و پیشرفته ترین بندر اقیانوسی کشور 
محســوب می شــود که نزدیک ترین راه دسترســی کشورهای 
محصور در خشــکی آســیای مرکزی)ترکمنســتان، ازبکستان، 
تاجیکستان، قرقیزستان و قزاقستان( و افغانستان به آب های آزاد 
اســت. جواد پور با  اشــاره به قرارگیری چابهار در مسیر کریدور 
شــمال - جنوب افزود: ترانزیت ارزان کالا یکی از کلیدی ترین 
نیازهای سرمایه گذارانی است که علاقه مند به تولید محصولات 

صــادرات محور هســتند و از این نظر چابهار یکــی از بهترین 
گزینه های بندری در جنوب کشور است.

وی ضمن دعوت از تمامی فعالان اقتصادی کشور برای حضور 
و بازدید از این نمایشگاه، تأکید کرد: بسته های سرمایه گذاری که 
در این نمایشــگاه معرفی خواهد شد، تمامی مراحل اخذ مجوز و 
جانمایی زمین را داشته و به  صورت بی نام، آماده ارائه به فعالان 
اقتصادی اســت که تمایل دارند در محقق کردن شعار »جهش 

تولید با مشارکت مردم« در کشور نقش داشته باشند.
منطقه آزاد چابهار در غرفه این منطقه واقع در ســالن شــماره 
۴0A در ششمین نمایشــگاه توانمندی های صادراتی جمهوری 

اسلامی ایران، پذیرای حضور بازدیدکنندگان خواهد بود.

 برگزاری ۹ هزار و 3۷5 ساعت 
کلاس آموزشی درون سازمانی 

 معرفی ۱۲۴ بسته سرمایه گذاری 
این منطقه به فعالان اقتصادی

معاون اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد چابهار بیان کرد:سرپرست اداره کل راه و شهرسازی گلستان بیان کرد:

اخبار کوتاه 

امتیاز - عباس نژاد: معاون فنی و مهندســی 
بنادر و دریانوردی سیســتان و بلوچســتان گفت: 
پروژه ساخت ۲ باب انبار تخصصی فله در مجموع 
به مســاحت ۱۸ هزار متر مربع )هــر انبار ۹ هزار 
مترمربع( به مبلغ ســه هزار و 500 میلیارد ریال در 

بندرشهید بهشتی چابهار آغاز شد.
هادی مومنی اظهار کرد: زیرســاخت هایی مانند 
ســاخت انبــار از مهمترین فاکتورهــای زنجیره 
لجســتیک بنادر کشــور بویژه بندر شهید بهشتی 
چابهار اســت و نقش بســیار ویژه ای در افزایش 
ظرفیت بنادر و تسریع در عملیات تخلیه و بارگیری 
دارند که در نهایت ســبب افزایــش جذابیت بنادر 

برای صاحبان کالا و خطوط کشتیرانی می شود.
وی افزود: با توجه به توسعه اسکله و ترمینال های 
بندر شهید بهشتی چابهار در قالب فاز یک توسعه 
بندر، کمبود فضاهای انبارش کالا بویژه انبارهای 
تخصصی بسیار محسوس بود که با پیگیریی های 
که توســط واحد فنی و مهندســی بندر از طریق 
ســازمان انجام شــد، طرح ســاخت ۲ باب انبار 

تخصصی فله آغاز شده است.
معــاون فنی و مهندســی بنــادر و دریانوردی 
اجرایی  نقشه های  گفت:  بلوچســتان  و  سیستان 
ســازه این پروژه که شــامل ۲ باب انبار ۹ هزار 
متر مربعی اســت در فــاز مطالعــات بگونه ای 
طراحی شده اند که این انبارها بصورت تخصصی 
مــورد بهره گیری تخلیه و بارگیری کالا فله قرار 
گیرد تا ضمن افزایش ایمنی و ســرعت تخلیه و 
بارگیری، ضریب فرسایش و تخریب بارهای فله 

به حداقل برسد.
وی تصریــح کرد: بندر چابهار بــه عنوان دروازه 
ملل که در شــاهراه تجارت جهانی شرق - غرب 
و شــمال- جنوب قرار دارد در سالهای اخیر مورد 
توجه گســترده ســرمایه گذران بخش خصوصی 

داخلــی و خارجی قرار گرفته و بــرای این منظور 
ایجــاد انبارهــای اختصاصی بر مبنــای نوع کالا 
می توانــد به افزایش جذابیت ایــن بندر و افزایش 

رقابت پذیری بین بنادر منطقه و جهان شود.
مدیرکل بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان 
نیز اظهارکرد: ایجاد فضای ذخیره ســازی کالای 
فله در کشور برای افق توسعه آتی از اهمیت زیادی 

برخوردار است.

قاسم عسکری نسب بیان کرد: لازم است ظرفیت  
انبارهای موجود شناســایی و فضای انبار مورد نیاز 
برای انتقال و ذخیره سازی انواع مختلف گروه های 

کالایی در بندر چابهار تحلیل و پیش بینی شود.
وی خاطرنشان کرد: با مطالعات انجام شده توسط 
واحد فنی و مهندســی در قالب طــرح جامع بندر 
چابهــار و تحلیل ظرفیت های تجاری حوزه جنوب 
شــرق کشور و نیز برنامه چشم انداز ۲0 ساله بنادر 

بازرگانی حوزه جنوب کشــور بویژه بنادر شــهید 
بهشــتی و شــهید کلانتری که به عنوان پیشانی 
اقتصادی کشــور و استان مطرح است و نیز توسعه 
زیرســاخت های ابنیه ای و تجهیزات اســتراتژیک 
تخلیه و بارگیری مانند مکنده های غلات 600 تن 
بر ســاعت؛ ایجاد انبارهای کالای فله و انبارهای 
تخصصــی کالای فلــه یکــی از ضــرورت ها و 

الویت های اصلی دولت در بندر چابهار است.

مدیرکل بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان 
تاکید کرد: با عنایت به اینکه انبارداری و نگهداری 
کالا در بنادر بخش حســاس از خدمات لجستیک 
بندری است بنابراین ضرورت دارد پروژه  ساخت ۲ 
باب انبار مطابق با مطالعات انجام شــده بر اساس 
برنامه زمانبندی پروژه و بــا کمترین تاخیر انجام 
شود تا بتوان در کنار سایر پروژه ها در قالب زنجیره 
لجستیک بندر چابهار مورد بهره گیری قرار گیرد.

راه اندازی دبیرخانه مجمع ادوار 
شورای اسلامی شهر گرگان

امتیاز - ســیاه بالایی: » ســیدمحمدرضا سیدالنگی« 
در نشســت هم اندیشــی اعضای ادوار شورای اسلامی شهر 
گرگان اظهار کرد: این گردهمایــی به منظور تجلیل از خرد 
جمعــی اعضــای دوره های مختلــف شــوراها و هم افزایی 
پیشکســوتان حوزه شورا و شهرداری برپا شده است. شهردار 
گرگان گفت: اگر امروز گرگان را شــهری پاکیزه و ســبز و 
روبه توسعه می شناســند نتیجه خردجمعی و تصمیم گیری و 
تصمیم ســازی های افرادی است که در دوره های مختلف به 
این شهر و شهروندان خدمت کرده اند. وی با تأکید بر استقبال 
مدیریت شــهری گرگان از نظرات و پیشنهادات کارشناسی 
پیشکسوتان حوزه مدیریت شهری افزود: تلاش ما این است 
تا از تجربه های اعضای ادوار شــورای اسلامی و شهرداران 
ســابق گرگان در حوزه های مختلف از جمله رفع معضلات 
ترافیکی، توسعه فضای ســبز، احیای بافت  تاریخی، توسعه 
سرمایه گذاری، گردشــگری و ... بهره بگیریم. سیدالنگی با 
اشاره به درخواست بسیاری از اعضای ادوار شورای اسلامی 
شهر گرگان مبنی بر اســتمرار این نشست های هم اندیشی، 
نوید راه اندازی دبیرخانه مجمع ادوار شــورای اسلامی شهر 
گرگان را داد و تأکید کرد: تشــکیل ایــن دبیرخانه می تواند 
ارتباط اعضای دوره های مختلف شورا و شهرداران سابق را با 

مدیریت شهری گرگان حفظ کند.

اجرای مدیریت اجتماعی پسماند در 
۱۰روستا و پنج شهر چهارمحال و بختیاری 
امتیاز - مهدیان: مدیرکل حفاظت محیط زیست چهارمحال 
و بختیاری با تاکید بر مدیریت و ساماندهی پسماند در شهرها 
و روستاها گفت: مدیریت اجتماعی پسماند)ماپ( در ۱0 روستا 
و پنج شــهر استان اجرا می شــود.  سعید یوسف پور در نشست 
رییس ســازمان حفاظت محیط زیست با مدیران کل و اعضای 
شورای عالی اســتان ها که به صورت ویدئوکنفرانس در سالن 
اجتماعات محیط زیســت استان برگزار شــد، افزود: در مرحله 
نخســت با همکاری دفتر امور روستایی استانداری و اداره کل 
حفاظت محیط زیست پیش بینی شده که این طرح در ۱0 روستا 
و پنج شهر استان به صورت آزمایشی)پایلوت( اجرا و در صورت 
موفقیت، در تمام مناطق روستایی و شهری عملیاتی شود. وی 
گفت: در این طرح با آموزش دهیاران و شــوراها در روستاها، 
مراحل بازیافت پســماند و تهیه کود کمپوســت در یک محل 
کوچک در حاشیه روستا اجرا می شود. یوسف پور افزود: تسهیل 
برای پرداخت تســهیلات از محل صندوق ملی محیط زیست 
در راســتای اجرای طرح مدیریت پسماند یک ضرورت است. 
مدیرکل حفاظت محیط زیست چهارمحال و بختیاری و رییس 
منطقه پنج محیط زیســت کشــور گفت: هم اکنــون یکی از 
مهمترین معضلات اســتان های زاگرس موضوع پسماند است 
که در این استان با توجه به توپوگرافی و کوهستانی بودن این 
منطقه و قرار گرفتن در مســیر رودخانه ها و چشــمه ها و نبود 
مکان دفن اصولی پســماند، اجرای هر چه سریعتر طرح های 
مدیریت پسماند ضروری اســت. وی با اشاره به اینکه منطقه 
پنج در حوزه محیط زیســت استان ها همدان، کرمانشاه، ایلام، 
لرســتان و کهگیلویه و بویراحمــد و چهارمحال و بختیاری را 
شــامل می شود که بخش عمده زاگرس را شکل داده اند گفت: 
زاگــرس با تولید ۴0 درصد منابع آب شــیرین کشــور، نقش 
بی بدیلی در تمدن ایرانی و همچنین زیست بسیاری از استان ها 
و کلان شهرهای کشــور دارد. یوسف پور افزود: محیط زیست 
این مناطق به لحاظ طبیعی دارای ارزش های زیاد از جمله 3۲ 
منطقه حفاظت شده، چهار پارک ملی، 36 منطقه شکار ممنوع، 
50 تالاب و بیش از ۱۱ هزار واحد صنعتی، تولیدی و کشاورزی 
اســت. وی با اشــاره به برگزاری همایش ملی دانش ســنتی 
محیط زیســت در هفته گذشته و فعال شــدن دبیرخانه دانش 
سنتی در اســتان گفت:مستندسازی دانش بومی محیط زیست 
یکی از مهمترین اهداف برگزاری این همایش است که اعضای 
شــورای اسلامی شهرها و روستا به عنوان یک ظرفیت بزرگ 
در کشــور برای مستندســازی و کاربردی کردن دانش بومی 
هستند. مدیرکل حفاظت محیط زیست چهارمحال و بختیاری 
گفت: صنایع آسفالت و کشتارگاه های که در اختیار شهرداری ها 
قرار دارد، سگ های بدون صاحب به عنوان چالش جدی برای 
سلامت، بهداشت عمومی، مدیریت پسماند، ترافیک و همچنین 
ساماندهی صنوف آلاینده در هسته مرکزی شهرها از مهمترین 
چالش های زیســت محیطی در سطح اســتان است. به گفته 
وی، شــکار و صید غیرمجاز، حریق جنگل و مراتع، تعارض به 
باغات و تعارض بین انســان و حیات وحش، تخریب جنگل از 
مهمترین تهدیدها در حوزه محیط زیست است که برای رفع و 
کاهش این مشکلات به همکاری بیشتر بین اداره کل حفاظت 
محیط زیســت و شــوراها و همچنین مردم و سایر ارگانها نیاز 
اســت. وی اظهار داشــت: برای افزایش تعامل با شورای عالی 
استان مهرماه پارســال تفاهمنامه همکاری منعقد شد که این 
تفاهم نامه امروز در سراسر کشور با هدف حفظ کاربری، ارتقای 
ســرانه فضای سبز در شهرها، راه اندازی ایستگاه های سنجش 
آلودگی هوا، و توانمندســازی تشــکل ها و سمن های محیط 
زیســت منعقد شده است. رییس شورای اسلامی چهارمحال و 
بختیاری با اشــاره به اینکه پسماند و زباله در استان به عنوان 
یک معضل و چالش تبدیل شــده است، گفت: متولی مدیریت 
پســماند و زباله در استان مشخص نیست. بهمن میری افزود: 
براساس ساختار قانونی، اداره کل حفاظت محیط زیست متولی 
نظارت اســت و طبق برنامه و قانون حرکت می کند. به گفته 
وی، پســماند و زباله معضل اصلی شهرها و روستاهای استان 
اســت و دهیاری ها به دلیل کم بودن منابع، مدیریت خوبی بر 
این معضل ندارند و این مســاله مشکلاتی را از نظر حقوقی و 
حقیقی برای شــهرداری ها و دهیاری ها فراهم کرده است. وی 
به انعقاد تفاهم نامه بین شــورایعالی استان با اداره کل حفاظت 
محیط زیســت اســتان در مهرماه سال گذشته اشــاره کرد و 
گفت: این تفاهم نامه در راســتای افزایش مشارکت شوراها با 
محیطزیست منعقد شده است. برخی از آمار نشان می دهد که 
در چهارمحال و بختیاری روزانه ۷۲5 تن و سالانه بیش از ۲6۴ 
هزار و 36۸ تن زباله خانگی تولید می شود و میزان تولید پسماند 
در بیمارستان ها و مراکز درمانی استان روزانه بیش از چهار تن 
اســت که در ابتدا بی خطرسازی و سپس به همراه پسماندهای 

عادی جمع آوری و دفع می شود.

معاون فنی و مهندسی بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان بیان کرد:

آغاز ساخت ۲ باب انبار تخصصی فله با سرمایه گذاری سه هزار و ۵۰۰ میلیاردی

مدیرعامل آبفای استان اصفهان از به صفر 
رسیدن حوادث شبکه توزیع آب در محله ۷6 

پلاکِ شهرستان داران خبرداد.
حسین اکبریان گفت: از بهمن سال گذشته 
تا کنون با زون بندی و نصب شــیر فشــار 
شــکن بر روی سه کیلومتر شــبکه توزیع 
محلــه ۷6 پلاکِ شهرســتان داران، وقوع 

حوادث در این منطقه صفر شد.
وی با بیان اینکه قبل از اجرای زون بندی 

و نصب شیرفشــکن بر روی شــبکه توزیع آب در این محله، حداقل روزی دو الی سه 
حادثه رخ می داد اعلام کرد: جانمایی اصولی و دقیق شــیر فشار شکن بر روی شبکه 

توزیع، یکی از عوامل بسیار موثر اجرای موفقیت آمیز این پروژه بوده است.
اکبریان افزود: با تعدیل فشــار شــبکه توزیع، نه تنها آب با فشــار مناسب و پایدار در 
اختیار مردم قرار می گیرد بلکه با صفر شــدن آمار حوادث، هدر رفت آب در محله ۷6 

پلاک نیز بسیار کاهش یافت.
مدیرعامل آبفای استان اصفهان گفت: با بررسی های صورت گرفته ۱۱0 مشترک در 
محله ۷6 پلاک  داران از اجرای عملیات بســیار ابزار خرسندی می کنند چرا که دیگر 
با افت فشــار و قطعی احتمالی آب برای رفع حادثه مواجه نیســتند، این درحالیست که 
اجرای این عملیات نه تنها در دیگر نقاط شــهر داران بلکه در دیگر شهرستان ها مانند 

اردستان و  نایین نیز اجرا شده است.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان:

 حوادث شبکه توزیع آب 
در شهرستان داران به صفر رسید

 بوشــهر-فریبا پدیدار: دبیر شــورای 
راهبردی پتروشــیمی های منطقه ویژه پارس 
از تجلیل 5 هزار معلم بازنشســته و شاغل در 
۴ شهرستان جنوبی استان بوشهر همزمان با 
فرارسیدن روز معلم خبر داد.  رضا صفایی   با 
گرامیداشت هفته مقام معلم اظهار داشت: در 
راستای تجلیل از مقام شامخ معلم، با مصوبه 
کمیته اجرایی شورای راهبردی پتروشیمی های 
منطقه ویژه پارس، از تمام معلمان بازنشسته 

و شــاغل ۴ شهرستان جنوبی استان بوشهر تجلیل می شود. وی تعداد معلمان بازنشسته و 
شاغل ۴ شهرستان جنوبی استان بوشهر شامل کنگان، دیر، جم و عسلویه را حدود 5 هزار نفر 
عنوان کرد. دبیر شورای راهبردی پتروشیمی های منطقه ویژه پارس با اشاره به نقش معلم 
در تعلیم و تربیت و همچنین پرورش نسل آینده، تجلیل از آنان را وظیفه همه آحاد جامعه 
دانســت. وی با قدردانی از مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس و شرکت های پتروشیمی 
عضو شورای راهبردی، چنین اقدامی را بی سابقه و برای نخستین بار عنوان کرد و گفت: البته 
مدیران عامل عضو شورای راهبردی این اقدامات را در مقابل مقام والا و شامخ معلمان ناچیز 
دانست و به دنبال توسعه خدمات خود به آنان هستند.صفایی در پایان تصریح کرد: به ازای 
هر یک از این عزیزان مبالغی به عنوان هدیه روز معلم به حســاب آموزش و پرورش واریز 
شد تا به نحو مطلوب از تمامی معلمان بازنشسته و شاغل در هر ۴ شهرستان جنوبی استان 

بوشهر تجلیل شایسته شود.

  دبیر شورای راهبردی پتروشیمی های منطقه ویژه پارس صورت گرفت:

 تجلیل از ۵۰۰۰ معلم 
شاغل و بازنشسته

امتیاز_عزیزی: شــهردار نظرآباد اظهار 
شورای  تصمیمات  برآیند  پذیرش  داشــت: 

اسلامی شهر احترام به نظر مردم است.
علی صفری طی ســخنانی در در جلســه 
رسمی شورای اسلامی شــهر که با حضور 
دکتر دبیری رئیس شــورای عالی استان ها 
برگزار شــد، گفــت: از آنجائیکه شــوراها 
انتخاب بلافصل مردم هســتند همه باید به 
تصمیم و نظر آنها احترام بگذارند و پذیرش 

برآیند تصمیمات شورای شهر احترام به خواست عمومی و نظر مردم است.
این مســئول تصریح کرد: همه باید کمک کنیم تا این  نهاد نوپا و برخواســته از رأی 
مردم در گذر زمان به بالندگی و شکوفایی برسد و تقویت شوراها تقویت مردم سالاری 

دینی است.
به گفته شــهردار نظرآباد، امروز دیپلماسی شهری، حلال بسیاری از مشکلات است و 
همه ما باید گفتگو و تعامل را ســر لوحه کار خود قرار دهیم و اجازه ندهیم موضوعات 

حاشیه ای شوراها و شهرداری ها را به چالش بکشاند.
صفری ضمن اظهار رضایت از عملکرد شورای اسلامی شهر نظرآباد گفت: خوشبختانه 
تصمیمات شــورای اسلامی شهر نظرآباد از یک پشتوانه تعقل و تدبیر برخوردار است و 
این سبب شده که شورا و شهرداری در فضای سازندگی و کار قرار گیرند و شاهد رشد 

و توسعه زیر ساخت های مهم شهر باشیم.

شهردار نظرآباد:

پذیرش برآیند تصمیمات شورای 
شهر احترام به نظر مردم است


